
Sent: dinsdag 20 september 2022 11:54:49
To: Griffie Bloemendaal
Cc: Gemeente Bloemendaal 
Subject: Bouwproject Potgieterweg 9, svp doorsturen aan het college en de raadsleden.

Kunt u deze e-mail doorsturen aan het college en de raadsleden?

Geachte griffie, beste dames en heren van het college B&W en raadsleden,

Bij deze deel ik u mede dat tijdens de trillingen bij mij, , mijn kleren op de 1ste verdieping en mijn borden en 

bestek op de begane grond, uit de kasten zijn getrild. De ramen trilden in de sponningen.

's-Ochtends vroeg stonden er een tiental buren, al dan niet in pyjama,

voor de ingang van het terrein op de Zomerzorgerlaan. Ik was bang dat mijn huis zou instorten en zo ook de andere buren. Het getril 

was zeker buiten proportioneel en de gemeente heeft er goed aangedaan 2x een bouwstop op te leggen. Het leek wel een aardbeving. 

Alleen al het feit dat de KBM door wilde gaan met bouwen, geeft al aan wat voor soort maatschappij het is.

De KBM had al eerder 'per ongeluk' mijn schuurtje met inboedel platgegooid.

Daar hebben ze 4x over gedaan, dus een vergissing is uitgesloten. De laatste keer zijn de tegels op de vloer eruit gehaald. Op de 

eerste bouwtekeningen was te zien dat ze op mijn grond wilden gaan bouwen. Hoe verzin je het?

Na veel heen en weer geharrewar en geruzie ligt nu 1,5 jaar later nog mijn schuur omver. De verzekering weigert de inboedel te 

betalen, want moet afgedekt zijn. KBM heeft beloofd de schuur op te bouwen. Nog steeds niets gehoord.... In een brief naar enkele 

buren, heeft wethouder Heijink een stukje geschreven over mijn schuurtje. Hij nam letterlijk de woorden van  de 

advocaat van KBM over, terwijl zijn beweringen pertinent niet waar waren. Sinds wanneer praat een wethouder een advocaat van 

een bouwmaatschappij na? Ik heb de heer Heijink hier een brief over geschreven en nooit een reactie gehad.....

Bovendien heeft de KBM naast de schade veroorzakende trillingen bij andere buren, zonder overleg, een damwand in hun tuin 

geslagen, bomen beschadigd, enz.. Binnenkort gaan ze bij mij met de erfgrens verder. Totaal nog geen overleg over geweest. 

Benieuwd wat daar weer gaat gebeuren.....

Dit hele bouwproces is al ruim 1,5 jaar gedoe en t einde is nog niet inzicht.

In plaats van de schade aan de buurt te vergoeden, wil de KBM nu een vergoeding voor het zich niet houden aan de regels.

Ik vind dat dit de omgekeerde wereld is en ik hoop dat onze weldenkende raadsleden en het college inzien, dat betaling een beloning 

zou zijn voor het overtreden van meerdere bouwregels......

Hoogachtend,
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